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ZÁPIS ze zasedání zastupitelstva č. 1/2023 
Město Jeseník 

datum: 16. 2. 2023, čas: 15:00 - anonymizovaná verze zápisu 

Prezence:  

Přítomni: 

(20) Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Tomáš Vlazlo, Roman Kaderka, Mgr. Martina Seidlerová, 

Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Václav Urban, Ing. Eva Jedličková, Ing. Jana 

Konvičková, Ing. Dagmar Ponechalová, Jiří Jelínek, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. David 

Dvořák LL.M., Ph.D., Ing. Radomír Kuba, Jiří Šarman, Jiří Juráš, Bc. Vendula Sukupová, Vít 

Kocuba, Lubomír Věstinský, Václav Dvořák dipl. um. 

Omluveni: (0) 

Nepřítomni: (1) Bc. Miroslav Táborský 

Hosté:   

Předsedající: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Přítomno je 20 členů a zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

Jednání zahájeno 16.02.2023 v 15:00:45 

1. Volba pracovní komise (bod číslo 1) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:01:02 (zvuk. záznam 0:00:07 - 0:02:30) 

Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí 

Návrhová komise:   

Mandátová a volební komise:   

Ověřovatelé: Jiří Šarman, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D. 

Diskuze zahájena v 15:01:02 

K tomuto bodu se vyjádřili: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Hlasování 

pro: 

(19) Bc. Tereza Vodáková, Jiří Juráš, Mgr. Martina Seidlerová, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Roman Kaderka, Tomáš 

Vlazlo, Ing. Dagmar Ponechalová, Ing. Václav Urban, Ing. Eva Jedličková, Ing. Radomír Kuba, Václav Dvořák dipl. um., Vít 

Kocuba, Lubomír Věstinský, Jiří Šarman, Jiří Jelínek, Ing. Jana Konvičková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Bc. Vendula 

Sukupová, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (1) Ing. Tibor Macík  
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Návrh byl přijat 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:03:25 

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:03:36 (zvuk. záznam 0:02:41 - 0:03:07) 

Program jednání 
1. Volba pracovní komise 

2. Schválení programu jednání 

3. Zápis z 2. zasedání kontrolního výboru 

4. Zápis z 3. zasedání finančního výboru 

5. Přehled veřejných zakázek_rok 2023 

6. Revitalizace budovy č.p. 718/6 ul. Dukelská, Jeseník - pro zřízení dětské skupiny 

7. 1. změna rozpočtu města Jeseník na rok 2023 

8. Dotace z rozpočtu města na rok 2023 

9. Informace o činnosti TSJ 

10. Pozvánka na valnou hromadu - Vak - Vodovody a kanalizace Jesenicka a.s. 

11. Prodej objektu hotelu Slovan 

12. Prodej pozemku ul. Krameriova 

13. Prodej částí pozemku u domu čp. 1162, ul. Lipovská 

14. Směna částí pozemků, ul. Růžová 

15. Pozemky ve vlastnictví ČR-ÚZSVM 

16. Různé 

Diskuze zahájena v 15:03:36 

V 15:03:49 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo schvaluje návrh programu jednání ze zveřejněné pozvánky. 

Hlasování 

pro: 

(19) Ing. Jana Konvičková, Jiří Juráš, Roman Kaderka, Mgr. Martina Seidlerová, Jiří Jelínek, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. 

Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Dagmar Ponechalová, Ing. Radomír Kuba, Ing. Václav Urban, Václav Dvořák dipl. um., 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Lubomír Věstinský, Vít Kocuba, Ing. Eva Jedličková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Bc. 

Vendula Sukupová, Jiří Šarman, Tomáš Vlazlo 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (1) Ing. Tibor Macík  

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-1-1/23 

zodpovídá:   

termín: IHNED (16. 2. 2023) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:04:02 

3. Zápis z 2. zasedání kontrolního výboru (bod číslo 3) 
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Předkladatel: Jiří Jelínek 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:04:06 (zvuk. záznam 0:03:11 - 0:05:36) 

Diskuze zahájena v 15:04:06 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Jiří Jelínek - představil projednávaný bod.  

V 15:05:08 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Jiří Jelínek") v tomto znění: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis z 2. zasedání kontrolního výboru konaného  dne 24. 1. 

2023 

Hlasování 

pro: 

(19) Mgr. Martina Seidlerová, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Jana Konvičková, Ing. Dagmar 

Ponechalová, Ing. Václav Urban, Ing. Radomír Kuba, Jiří Juráš, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Václav Dvořák dipl. um., Ing. 

Eva Jedličková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Lubomír Věstinský, Tomáš Vlazlo, Vít Kocuba, Jiří Šarman, Bc. Vendula 

Sukupová, Jiří Jelínek, Roman Kaderka 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (1) Ing. Tibor Macík  

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-2-1/23 

zodpovídá:   

termín: 16. 2. 2023 

V 15:06:23 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Jiří Jelínek") v tomto znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje plán činnosti kontrolního výboru na rok 2023. 

Hlasování 

pro: 

(20) Ing. Tibor Macík, Roman Kaderka, Jiří Jelínek, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Ing. Václav Urban, Bc. Tereza 

Vodáková, Jiří Juráš, Tomáš Vlazlo, Bc. Vendula Sukupová, Mgr. Martina Seidlerová, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, 

Václav Dvořák dipl. um., Ing. Radomír Kuba, Jiří Šarman, Lubomír Věstinský, Ing. Jana Konvičková, Vít Kocuba, Ing. Eva 

Jedličková, Ing. Dagmar Ponechalová, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-3-1/23 

zodpovídá:   

termín: 16. 2. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:06:31 

4. Zápis z 3. zasedání finančního výboru (bod číslo 4) 

Předkladatel: Ing. Radomír Kuba 
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Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:06:35 (zvuk. záznam 0:05:40 - 0:07:27) 

Diskuze zahájena v 15:06:35 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Radomír Kuba - představil projednávaný bod. 

V 15:08:06 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Radomír Kuba") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis z 3. zasedání finančního výboru. 

Hlasování 

pro: 

(20) Roman Kaderka, Bc. Tereza Vodáková, Jiří Jelínek, Ing. Václav Urban, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Ing. Radomír 

Kuba, Ing. Jana Konvičková, Mgr. Martina Seidlerová, Ing. Eva Jedličková, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Jiří Juráš, 

Lubomír Věstinský, Bc. Vendula Sukupová, Tomáš Vlazlo, Ing. Dagmar Ponechalová, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Václav 

Dvořák dipl. um., Vít Kocuba, Ing. Tibor Macík, Jiří Šarman 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-4-1/23 

zodpovídá: Karel Buchta 

termín: IHNED (2. 3. 2023) 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:08:22 

V 15:08:31 přišel Bc. Miroslav Táborský, přítomno 21 zastupitelů. 

Aktualizovaný stav prezence: 

Přítomni: 

(21) Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Tomáš Vlazlo, Roman Kaderka, Mgr. Martina Seidlerová, 

Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Václav Urban, Ing. Eva Jedličková, Ing. Jana 

Konvičková, Ing. Dagmar Ponechalová, Jiří Jelínek, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. David 

Dvořák LL.M., Ph.D., Ing. Radomír Kuba, Jiří Šarman, Jiří Juráš, Bc. Vendula Sukupová, Vít 

Kocuba, Lubomír Věstinský, Václav Dvořák dipl. um., Ing. Tibor Macík, Bc. Miroslav 

Táborský 

Omluveni: (0) 

Nepřítomni: (0) 

5. Přehled veřejných zakázek rok 2023 (bod číslo 5) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:08:36 (zvuk. záznam 0:07:41 - 0:11:12) 

Diskuze zahájena v 15:08:36 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod. 

Ing. Jana Konvičková - Bude poskytnuta dotace na fotovoltaiku? Pokud ano, v jaké výši? 
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Ing. Václav Urban - dotace už je získaná. Je v výši 50%.  

Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 5 - Přehled veřejných zakázek rok 2023 na vědomí. 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:12:07 

6. Revitalizace budovy č.p. 718/6 ul. Dukelská, Jeseník - pro zřízení dětské 

skupiny (bod číslo 6) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:12:12 (zvuk. záznam 0:11:17 - 0:27:54) 

Diskuze zahájena v 15:12:12 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban- představil projednávaný bod. 

Václav Dvořák dipl. um. - měl jsem za to, že se jedná o stoprocentní dotaci na celou budovu. Bude město 

tedy muset doplácet 10, 5 mil. Kč? Je na toto financování město připraveno? Neměl by takovou investici 

projednat finanční výbor? 

Ing. Václav Urban - dotaci ještě získanou nemáme. Jako u všech obdobných záměrů se znova otevře debata 

o realizaci, jakmile budeme vědět, zda jsme dotaci získali, nebo ne.  

Ing. Jana Konvičková - neuvažovalo vedení města o zřízení dětské skupiny v již stávajících zařízeních pro 

děti? Nemuseli bychom spoléhat na dotaci. Zdá se mi vysoká částka 30, 8 mil. Kč na opravu jedné budovy, 

když odhad hodnoty hotelu Slovan je cca 32 mil. Kč. Mám problém tento záměr podpořit.  

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - tento zájem již schvalován zastupitelstvem byl, jde jen o jinou formulaci 

usnesení na základě požadavku poskytovatele dotace. Ve školkách prostory pro dětské skupiny nejsou.  

Ing. Dagmar Ponechalová - jakým způsobem a kdy se dělal rozpočet na tento projekt? Mám obavy, aby 

vzhledem k růstu cen nebyly finální náklady ještě vyšší než 30 mil. Kč. Nemůže být dotace poměrně 

krácená vzhledem k tomu, že je určena jen pro 2. NP a bude budova využívaná i jinak než jen dětská 

skupina? Jakým způsobem bude probíhat provoz a z čeho bude hrazen? 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - dotace není jen pro druhé NP, kde by měla být dětská skupina umístěna, ale je 

to i na prostory v přízemí, které mohou být využity, když nebudou využívány seniory a dále také zahradu.   

Ing. Jiří Uher - na provoz dětských skupin je vypisován dotační titul, který je 100% nárokový. Investiční 

náklady jsou na celkovou revitalizaci objektu se zaměřením na energetické úspory. Ve spodních patrech 

bude komunitní část, která bude využívaná jak dětskou skupinou, tak klubem seniorů. V 1. patře by byly 

zřízeny dvě dětské skupiny po deseti dětech a nahoře počítáme se zachováním dvou bytových jednotek. Ve 

výsledku tedy tyto tři funkce po revitalizaci tepelných úspor ušetří městu peníze. 20 mil. je strop, který je 

maximální pro žádost o dotaci. Pokud by projekt došel do realizace a cena by byla vysoutěžena nižší než 30, 

8 mil. Kč, dotace by se nesnižovala, naopak by se snižovalo dofinancování.  

Ing. Dagmar Ponechalová - provoz bude hrazen po dobu udržitelnosti projektu? Jaká budou kritéria pro 

umístění dětí do skupiny? 

Mgr. Jiří Kovalčík - dětská skupina připouští dětí od půl roku, my počítáme od 1 roku do 3 let. Ve městě je 

přes 60 dětí nad 2 roky, které jsou ve školkách. Přednost budou mít děti s TP v Jeseníku, potřeba zajištění 

dítěte po dobu výkonu zaměstnání rodiče, další konkrétní kritéria prozatím nejsou. Co se týká provozu, 

jedná se o dotaci na provozování dětských skupin, je to obdobné školkám, platí se tedy běžně školné.  

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - v dotazníku v rámci prorodinné politiky byly nejčastějším požadavkem 

mladých rodin právě dětské skupiny. Pro rodiče je důležitá kontinuita v zaměstnání. Ne každý si může 

dovolit opustit zaměstnání na 3 roky.  
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V 15:28:04 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje předfinancování projektu s názvem „Revitalizace budovy č.p. 718/6 

ul. Dukelská, Jeseník - pro zřízení dětské skupiny“ v celé jeho výši. 

Hlasování 

pro: 

(15) Mgr. Martina Seidlerová, Bc. Tereza Vodáková, Jiří Jelínek, Roman Kaderka, Ing. Tibor Macík, Mgr. Romana Grosičová 

Bráblíková, Ing. Václav Urban, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Ing. Radomír Kuba, Ing. Eva Jedličková, Lubomír 

Věstinský, Václav Dvořák dipl. um., Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Tomáš Vlazlo, Jiří Šarman 

proti (0) 

zdržel se: (6) Bc. Miroslav Táborský, Jiří Juráš, Ing. Jana Konvičková, Bc. Vendula Sukupová, Vít Kocuba, Ing. Dagmar Ponechalová 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-5-1/23 

zodpovídá: Gabriela Otavová 

termín: 2. 3. 2023 

V 15:28:39 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města revokuje usnesení č. UZ-34-2/22, které bylo přijato na zasedání č. 2/22 dne 

24.11.2022. 

Hlasování 

pro: 

(14) Roman Kaderka, Bc. Tereza Vodáková, Jiří Jelínek, Ing. Tibor Macík, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Mgr. Martina 

Seidlerová, Václav Dvořák dipl. um., Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Ing. Václav Urban, Ing. Eva Jedličková, Bc. Miroslav 

Táborský, Ing. Radomír Kuba, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Tomáš Vlazlo 

proti (0) 

zdržel se: 
(7) Jiří Juráš, Ing. Jana Konvičková, Vít Kocuba, Ing. Dagmar Ponechalová, Bc. Vendula Sukupová, Lubomír Věstinský, Jiří 

Šarman 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-6-1/23 a bylo jím revokováno usnesení UZ-34-2/22 

zodpovídá:   

termín: 16. 2. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 15:28:49 

7. 1. změna rozpočtu města Jeseník na rok 2023 (bod číslo 7) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 15:28:54 (zvuk. záznam 0:27:59 - 1:01:38) 

Diskuze zahájena v 15:28:54 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - představil projednávaný bod. 
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Jiří Juráš - je zde nějaký harmonogram, popř. další kroky v rámci obnovy elektroinstalace v kině? Jaké jsou 

priority? 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - momentálně je třeba, aby odborník odhadl výši investice, elektroinstalace je 

prioritou.  

Ing. Jana Konvičková - v R.O. 34/23 je uvedeno 500 tis. Kč na projektovou dokumentaci školní budovy 

Kalvodova. FV doporučil prodej objektu vzhledem ke stavu budovy. Vedení města neuvažuje o prodeji? 

Projektová dokumentace za 200 tis. Kč na úpravu budovy Karla Čapka se týká čeho? Co obsahuje částka 1, 

5 mil. Kč na kantýnu? V R. O. 42/23 je 1 mil. Kč na právní a poradenské služby pouze ve vztahu se 

SATEZA a. s.? V R.O. 43/23 je uvedeno 800 tis. Kč na nákup ostatních služeb týkající se transformace 

společnosti TSJ, jedná se také o právní poradenství? 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová  - projektová dokumentace Kalvodova ulice - jak bylo řečeno, celý objekt je ve 

špatném stavu a poslední rekonstrukce byla realizována v 70. letech. P. ředitelka MŠ a ZŠ při PLL žádá o 

nutné opravy- zatéká tam, je nutná výměna oken apod. Cílem projektu je navýšení kapacit v rámci 

jesenického regionu a celková rekonstrukce a zajištění kvalitních výukových prostor. Škola má využité 2. a 

3. NP, v rámci celkové rekonstrukce by byla opravena celá budova a byla by vybudována jedna venkovní 

učebna. S celkovou rekonstrukcí bude 1. NP přebudováno a bude tam zřízeno odd. MŠ a školní jídelna, a 

dále bude revitalizován venkovní prostor včetně parkování. V současné době máme jedno odd. MŠ umístěno 

v pronajatých prostorách fary, což je prostředí, které zcela neodpovídá hygienickým normám. Momentálně 

tam uplatňujeme zákon lex ukrajina, dle kterého nejsou tak přísné požadavky. Jakmile tato výjimka skončí, 

bude nutné děti přestěhovat. do vlastních prostor. Kapacity jsou nedostačující. S PLL proběhla diskuse, 

vyhovuje jim např. zřízení MŠ v přízemí budovy. Byla podána žádost o dotaci na ZŠ a pokud ji dostaneme, 

jedná se o 90% dotaci ve výši 25 mil. Kč. V současné době jsou vypsány výzvy z místní akční skupiny, 

které budou otevřeny pro ZŠ i MŠ, takže v rámci tohoto titulu bychom žádali o dotaci na MŠ.  

Ing. Jiří Uher  - projektová dokumentace na úpravu budovy K. Čapka - jedná se o drobnou rezervu na 

aktualizace projektové dokumentace, která již byla zpracována hlavně v souvislosti s realizací jednotlivých 

opatření. Na jaře proběhne instalace fotovoltaiky a je nutné ještě doprojektovat akumulační nádrže v 

kotelně.  

Ing. Václav Urban - kantýna - místnost má dvě části - prodejní a skladovací a navíc navazuje prostor pro 

zásobování. Podstatné je, že je zde rezerva pro prostory před kantýnou. prostor neodpovídá hygienickým 

standardům.  

Tomáš Vlazlo - R. O. 42/23 je tvořeno třemi položkami. Jsou to prostředky, které vznikají z plateb 

nájemného firmy SATEZA a. s., která má od r. 2013 pronajatý jesenický systém CZT na 15 let a tato 

smlouva nadále běží. V minulém roce nebyla tato položka odčerpaná na opravy kotelen, proto se převádí na 

konzultační, poradenské a právní služby. Na OM se připravuje zadání posudku na hodnotu technologického 

zařízení CZT, řeší se studie na kotelnu na ul. Tyršova a dále jsou zde opravy kotelen. S firmou SATEZA a. 

s. jsme řešili možné investice do systému, došlo k dohodě, že firma zaplatí menší opravy, záležitosti 

související s naplňování platné legislativy a technologická vylepšení, město Jeseník naopak zajistí opravu 

teplovodu na ul. Horská, který zásobuje dva bytové domy.  

Ing. Václav Urban - R. O. 43/23 - transformace TSJ - 500 tis. Kč je už z minulého roku, je zde tedy navýšení 

o 300 tis. Kč na právní služby spojené s reorganizací TSJ. Hlavním důvodem reorganizace je vertikální 

spolupráce - komunální služby, veřejná zeleň a pohřebnictví. Jedná se o záležitost řešenou několik let. 

Momentálně je téma aktuální především kvůli změně zákona o odpadech, kdy bude od r. 2030 stanoven 

zákaz skládkování. Máme výzvu Servisní organizace, což je akciová společnosti OK, abychom do ní 

vstoupili. Situaci vyhodnocujeme v rámci celého regionu, máme momentálně ekonomickou analýzu od TSJ 

a transformace může proběhnout rozdělením na dvě nebo tři společnosti s tím, že je nutné vyřešit, zda by 

vznikla odpadová organizace pro celý region. 

Ing. Radomír Kuba - jakmile bude projekční firma na opravu kantýny, prosím o přesný položkový rozpočet.  

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - rozpočet Vám samozřejmě bude k nahlédnutí.  
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Lubomír Věstinský - myslím si, že řada změn v rozpočtu by se měla hlasovat jednotlivě. TSJ vyžadují hlubší 

diskusi.  

V 16:02:26 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Zdeňka Blišťanová") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje 1. změnu rozpočtu města na rok 2023 spočívající v rozpočtových 

opatřeních č. 32/2023 – 44/2023, kterou se příjmy zvyšují o 4 609 242,92 Kč, výdaje se zvyšujío 

22 057 043,02 Kč, financování se zvyšuje o 17 447 800,10 Kč a celkový objem rozpočtu se upravuje 

na 474 949 328,30 Kč. 

Hlasování 

pro: 

(14) Václav Dvořák dipl. um., Roman Kaderka, Bc. Tereza Vodáková, Ing. Radomír Kuba, Mgr. Romana Grosičová 

Bráblíková, Ing. Václav Urban, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Ing. Tibor Macík, Jiří Jelínek, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., 

Mgr. Martina Seidlerová, Ing. Eva Jedličková, Jiří Šarman, Tomáš Vlazlo 

proti (0) 

zdržel se: 
(7) Ing. Jana Konvičková, Jiří Juráš, Bc. Miroslav Táborský, Ing. Dagmar Ponechalová, Vít Kocuba, Bc. Vendula Sukupová, 

Lubomír Věstinský 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-7-1/23 

zodpovídá: Ludmila Frenštátská 

termín: 17. 2. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:02:33 

8. Dotace z rozpočtu města na rok 2023 (bod číslo 8) 

Předkladatel: Ing. Tibor Macík 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:02:40 (zvuk. záznam 1:01:45 - 1:15:01) 

Diskuze zahájena v 16:02:40 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Tibor Macík - představil projednávaný bod. 

Jiří Juráš - bylo by možné u tří subjektů, které mají obdržet nejvyšší dotaci, uvést členskou základnu? 

Ing. Tibor Macík - tyto podklady momentálně nemám, budou zaslány písemně všem zastupitelům. 

Multikriteriální analýza ale obecně zohledňuje členskou základnu, velikost nákladů, fakt, zda se jedná o 

olympijský sport nebo ne, apod.  

V 16:07:59 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Tibor Macík") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje vzory znění veřejnoprávních smluv o poskytnutí dotací z rozpočtu 

města na rok 2023. 

Hlasování 

pro: (21) Roman Kaderka, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Bc. Tereza Vodáková, Tomáš Vlazlo, Ing. Jana Konvičková, Václav 

Dvořák dipl. um., Jiří Jelínek, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Mgr. Martina Seidlerová, Ing. Václav Urban, Ing. Eva 
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Jedličková, Ing. Tibor Macík, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Ing. Radomír Kuba, Bc. Miroslav Táborský, Ing. Dagmar 

Ponechalová, Jiří Juráš, Bc. Vendula Sukupová, Lubomír Věstinský, Jiří Šarman, Vít Kocuba 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-8-1/23 

zodpovídá: Iva Peitlová 

termín: 2. 3. 2023 

V 16:08:15 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Tibor Macík") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace z Dotačního programu na podporu sportu – 

jednorázové akce 2023 a uzavření příslušné smlouvy s žadatelem, kterým je Česká Cyklistická z.s., 

IČ: 48682543, se sídlem Petříkov 99, Ostružná 788 25, ve výši 60.000,- Kč na Závod Míru 2023 – 

Course de la Paix Grand Prix Jeseníky. 

Hlasování 

pro: 

(21) Tomáš Vlazlo, Ing. Jana Konvičková, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Tibor Macík, Jiří Juráš, Roman Kaderka, 

Ing. Eva Jedličková, Vít Kocuba, Ing. Václav Urban, Jiří Jelínek, Bc. Miroslav Táborský, Bc. Tereza Vodáková, Lubomír 

Věstinský, Ing. Dagmar Ponechalová, Mgr. Martina Seidlerová, Ing. Radomír Kuba, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Bc. 

Vendula Sukupová, Václav Dvořák dipl. um., Jiří Šarman, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-9-1/23 

zodpovídá: Iva Peitlová 

termín: IHNED (2. 3. 2023) 

V 16:08:38 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "C" (navrhovatel: "Tibor Macík") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace z Dotačního programu na podporu celoroční 

činnosti sportovních organizací SPORT 2023 a uzavření příslušné smlouvy s žadatelem, kterým je 

Raft team H2O Jeseník, z.s., IČ: 03679098, se sídlem Na Stráni 307/10, Bukovice, 790 01 Jeseník ve 

výši 60.000,- Kč. 

Hlasování 

pro: 

(21) Tomáš Vlazlo, Ing. Jana Konvičková, Roman Kaderka, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Mgr. David Dvořák LL.M., 

Ph.D., Ing. Eva Jedličková, Jiří Jelínek, Václav Dvořák dipl. um., Ing. Dagmar Ponechalová, Jiří Juráš, Lubomír Věstinský, Bc. 

Vendula Sukupová, Jiří Šarman, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Ing. Václav Urban, Mgr. Martina Seidlerová, Ing. Tibor Macík, 

Bc. Miroslav Táborský, Vít Kocuba, Ing. Radomír Kuba, Bc. Tereza Vodáková 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-10-1/23 

zodpovídá: Iva Peitlová 

termín: 2. 3. 2023 

V 16:09:23 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "D" (navrhovatel: "Tibor Macík") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace z Dotačního programu na podporu celoroční 

činnosti sportovních organizací SPORT 2023 a uzavření příslušné smlouvy s žadatelem, kterým je 

Basketbal Jeseník, spolek, IČ: 22875018, se sídlem Dukelská 1240/27, 790 01 Jeseník ve výši 

192.000,- Kč. 

Hlasování 

pro: 

(21) Ing. Jana Konvičková, Mgr. Martina Seidlerová, Ing. Tibor Macík, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Bc. Tereza 

Vodáková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Václav Dvořák dipl. um., Vít Kocuba, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Ing. Dagmar 

Ponechalová, Ing. Eva Jedličková, Jiří Jelínek, Ing. Radomír Kuba, Lubomír Věstinský, Bc. Vendula Sukupová, Ing. Václav 

Urban, Roman Kaderka, Bc. Miroslav Táborský, Tomáš Vlazlo, Jiří Juráš, Jiří Šarman 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-11-1/23 

zodpovídá: Iva Peitlová 

termín: 2. 3. 2023 

V 16:09:49 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "E" (navrhovatel: "Tibor Macík") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace z Dotačního programu na podporu celoroční 

činnosti sportovních organizací SPORT 2023 a uzavření příslušné smlouvy s žadatelem, kterým je 

spolek HOROLEZCI Jeseník, IČ:04608445, se sídlem Adolfovice 193, 790 01 Bělá pod Pradědem ve 

výši 157.000,- Kč. 

Hlasování 

pro: 

(21) Lubomír Věstinský, Mgr. Martina Seidlerová, Ing. Václav Urban, Roman Kaderka, Ing. Tibor Macík, Jiří Juráš, Mgr. 

Romana Grosičová Bráblíková, Vít Kocuba, Ing. Eva Jedličková, Bc. Tereza Vodáková, Bc. Miroslav Táborský, Mgr. David 

Dvořák LL.M., Ph.D., Jiří Jelínek, Ing. Jana Konvičková, Ing. Dagmar Ponechalová, Jiří Šarman, Ing. Radomír Kuba, Bc. 

Vendula Sukupová, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Tomáš Vlazlo, Václav Dvořák dipl. um. 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-12-1/23 

zodpovídá: Iva Peitlová 
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termín: 2. 3. 2023 

V 16:10:08 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "F" (navrhovatel: "Tibor Macík") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace z Dotačního programu na podporu celoroční 

činnosti sportovních organizací SPORT 2023 a uzavření příslušné smlouvy s žadatelem, kterým je 

FK Jeseník, z. s., IČ: 26570831, se sídlem Dukelská 498/19, 790 01 Jeseník ve výši 605.000,- Kč. 

Hlasování 

pro: 

(21) Jiří Juráš, Ing. Václav Urban, Ing. Jana Konvičková, Mgr. Martina Seidlerová, Roman Kaderka, Vít Kocuba, Ing. Eva 

Jedličková, Ing. Tibor Macík, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Tomáš Vlazlo, Ing. Radomír 

Kuba, Jiří Jelínek, Bc. Tereza Vodáková, Ing. Dagmar Ponechalová, Bc. Miroslav Táborský, Lubomír Věstinský, Bc. Vendula 

Sukupová, Jiří Šarman, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Václav Dvořák dipl. um. 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-13-1/23 

zodpovídá: Iva Peitlová 

termín: 2. 3. 2023 

V 16:10:36 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "G" (navrhovatel: "Tibor Macík") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace z Dotačního programu na podporu celoroční 

činnosti sportovních organizací SPORT 2023 a uzavření příslušné smlouvy s žadatelem, kterým je 

Karate klub Jeseník, spolek, IČ: 22874542, se sídlem Lipovská 1168/54, 790 01 Jeseník ve výši 

140.000,- Kč. 

Hlasování 

pro: 

(21) Ing. Eva Jedličková, Roman Kaderka, Bc. Tereza Vodáková, Ing. Radomír Kuba, Bc. Miroslav Táborský, Jiří Jelínek, Ing. 

Jana Konvičková, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Mgr. Martina Seidlerová, Vít Kocuba, Bc. Vendula Sukupová, Jiří 

Šarman, Ing. Dagmar Ponechalová, Lubomír Věstinský, Tomáš Vlazlo, Jiří Juráš, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Ing. Tibor 

Macík, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Ing. Václav Urban, Václav Dvořák dipl. um. 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-14-1/23 

zodpovídá: Iva Peitlová 

termín: 2. 3. 2023 

V 16:11:05 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "H" (navrhovatel: "Tibor Macík") v tomto 

znění: 

http://www.usneseni.cz/


12 / 27 

21. 2. 2023 vygeneroval systém Usnesení.cz © 2015 - 2023 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace z Dotačního programu na podporu celoroční 

činnosti sportovních organizací SPORT 2023 a uzavření příslušné smlouvy s žadatelem, kterým je 

Šachový klub Jeseník, z.s., IČ: 63696231, se sídlem Palackého 13/11, 790 01 Jeseník ve výši 130.000,- 

Kč. 

Hlasování 

pro: 

(21) Ing. Dagmar Ponechalová, Jiří Jelínek, Jiří Juráš, Bc. Miroslav Táborský, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Ing. Eva 

Jedličková, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Roman Kaderka, Vít Kocuba, Mgr. Martina Seidlerová, 

Tomáš Vlazlo, Václav Dvořák dipl. um., Lubomír Věstinský, Ing. Jana Konvičková, Bc. Vendula Sukupová, Ing. Tibor Macík, 

Jiří Šarman, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Ing. Radomír Kuba, Ing. Václav Urban 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-15-1/23 

zodpovídá: Iva Peitlová 

termín: 2. 3. 2023 

V 16:11:26 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "I" (navrhovatel: "Tibor Macík") v tomto znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace z Dotačního programu na podporu celoroční 

činnosti sportovních organizací SPORT 2023 a uzavření příslušné smlouvy s žadatelem, kterým je 

FENIX SKI TEAM Jeseník, z. s., IČ: 62353390, se sídlem Masarykovo nám. 60/5, 790 01 Jeseník ve 

výši 347.000,- Kč. 

Hlasování 

pro: 

(21) Roman Kaderka, Ing. Václav Urban, Jiří Juráš, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Bc. Miroslav Táborský, Ing. Jana 

Konvičková, Vít Kocuba, Ing. Eva Jedličková, Tomáš Vlazlo, Jiří Jelínek, Mgr. Martina Seidlerová, Bc. Tereza Vodáková, Ing. 

Dagmar Ponechalová, Václav Dvořák dipl. um., Bc. Vendula Sukupová, Ing. Tibor Macík, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Jiří 

Šarman, Lubomír Věstinský, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Ing. Radomír Kuba 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-16-1/23 

zodpovídá: Iva Peitlová 

termín: 2. 3. 2023 

V 16:11:46 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "J" (navrhovatel: "Tibor Macík") v tomto znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace z Dotačního programu na podporu celoroční 

činnosti sportovních organizací SPORT 2023 a uzavření příslušné smlouvy s žadatelem, kterým je 

La Pirouette, z. s., IČ: 04392167, se sídlem Kolnovice 52, 790 84 Mikulovice ve výši 68.000,- Kč. 

Hlasování 

pro: (21) Ing. Václav Urban, Bc. Miroslav Táborský, Ing. Tibor Macík, Ing. Jana Konvičková, Bc. Tereza Vodáková, Jiří Jelínek, 

Tomáš Vlazlo, Vít Kocuba, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Eva Jedličková, Roman Kaderka, Jiří Juráš, Lubomír 
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Věstinský, Bc. Vendula Sukupová, Ing. Dagmar Ponechalová, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., 

Mgr. Martina Seidlerová, Jiří Šarman, Václav Dvořák dipl. um., Ing. Radomír Kuba 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-17-1/23 

zodpovídá: Iva Peitlová 

termín: 2. 3. 2023 

V 16:12:08 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "K" (navrhovatel: "Tibor Macík") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace z Dotačního programu na podporu celoroční 

činnosti sportovních organizací SPORT 2023 a uzavření příslušné smlouvy s žadatelem, kterým je 

AC Gamaspol Jeseník, spolek, IČ: 22868178, se sídlem Jánského 67, 790 81 Česká Ves 7906 61, ve 

výši 104.000,- Kč. 

Hlasování 

pro: 

(21) Jiří Juráš, Bc. Miroslav Táborský, Bc. Tereza Vodáková, Jiří Jelínek, Ing. Tibor Macík, Roman Kaderka, Vít Kocuba, Mgr. 

Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Jana Konvičková, Ing. Václav Urban, Tomáš Vlazlo, Mgr. Martina Seidlerová, Bc. 

Vendula Sukupová, Ing. Dagmar Ponechalová, Jiří Šarman, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Václav Dvořák dipl. um., Ing. 

Eva Jedličková, Lubomír Věstinský, Ing. Radomír Kuba, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-18-1/23 

zodpovídá: Iva Peitlová 

termín: 2. 3. 2023 

V 16:12:27 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "L" (navrhovatel: "Tibor Macík") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace z Dotačního programu na podporu celoroční 

činnosti sportovních organizací SPORT 2023 a uzavření příslušné smlouvy s žadatelem, kterým je 

FORCE TEAM JESENÍK, z.s., IČ:2656123, se sídlem Lipovská 1161/38, 790 01 Jeseník výši 

444.000,- Kč. 

Hlasování 

pro: 

(21) Jiří Juráš, Roman Kaderka, Ing. Tibor Macík, Bc. Miroslav Táborský, Ing. Jana Konvičková, Ing. Václav Urban, Bc. 

Tereza Vodáková, Vít Kocuba, Tomáš Vlazlo, Mgr. Martina Seidlerová, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Jiří Jelínek, Ing. 

Eva Jedličková, Ing. Radomír Kuba, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Lubomír Věstinský, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, 

Bc. Vendula Sukupová, Václav Dvořák dipl. um., Ing. Dagmar Ponechalová, Jiří Šarman 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 
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Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-19-1/23 

zodpovídá: Iva Peitlová 

termín: 2. 3. 2023 

V 16:12:57 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "M" (navrhovatel: "Tibor Macík") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace z Dotačního programu na podporu celoroční 

činnosti sportovních organizací SPORT 2023 a uzavření příslušné smlouvy s žadatelem, kterým je 

FBK Jeseník, spolek, IČ: 22874992, se sídlem U Norkárny 138, 790 81 Česká Ves ve výši 130.000,- 

Kč. 

Hlasování 

pro: 

(21) Roman Kaderka, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Jiří Juráš, Vít Kocuba, Bc. Miroslav Táborský, Mgr. Romana 

Grosičová Bráblíková, Mgr. Martina Seidlerová, Bc. Tereza Vodáková, Ing. Dagmar Ponechalová, Ing. Václav Urban, Ing. Jana 

Konvičková, Lubomír Věstinský, Ing. Eva Jedličková, Jiří Šarman, Ing. Radomír Kuba, Ing. Tibor Macík, Jiří Jelínek, Václav 

Dvořák dipl. um., Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Bc. Vendula Sukupová, Tomáš Vlazlo 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-20-1/23 

zodpovídá: Iva Peitlová 

termín: 2. 3. 2023 

V 16:13:19 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "N" (navrhovatel: "Tibor Macík") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace z Dotačního programu na podporu celoroční 

činnosti sportovních organizací SPORT 2023 a uzavření příslušné smlouvy s žadatelem, kterým je 

Tenisový klub Jeseník, z.s., IČ: 47999225, se sídlem Janáčkova 747, 790 01 Jeseník ve výši 80.000,- 

Kč. 

Hlasování 

pro: 

(21) Roman Kaderka, Ing. Jana Konvičková, Bc. Miroslav Táborský, Mgr. Martina Seidlerová, Mgr. Romana Grosičová 

Bráblíková, Jiří Jelínek, Ing. Eva Jedličková, Václav Dvořák dipl. um., Bc. Tereza Vodáková, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Bc. 

Vendula Sukupová, Vít Kocuba, Ing. Radomír Kuba, Ing. Tibor Macík, Jiří Šarman, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Jiří 

Juráš, Ing. Dagmar Ponechalová, Lubomír Věstinský, Ing. Václav Urban, Tomáš Vlazlo 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-21-1/23 

zodpovídá: Iva Peitlová 
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termín: 2. 3. 2023 

V 16:13:39 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "O" (navrhovatel: "Tibor Macík") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace z Dotačního programu na podporu celoroční 

činnosti sportovních organizací SPORT 2023 a uzavření příslušné smlouvy s žadatelem, kterým je 

Klub sportovního tance Jesenicka z.s., IČ: 01778595, se sídlem Josefa Hory 1114/7, 790 01 Jeseník ve 

výši 105.000,- Kč. 

Hlasování 

pro: 

(21) Roman Kaderka, Tomáš Vlazlo, Bc. Miroslav Táborský, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Bc. Tereza Vodáková, Ing. 

Jana Konvičková, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Vít Kocuba, Mgr. Martina Seidlerová, Jiří Jelínek, Jiří Juráš, Ing. Eva 

Jedličková, Lubomír Věstinský, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Václav Dvořák dipl. um., Jiří Šarman, Ing. Dagmar Ponechalová, 

Bc. Vendula Sukupová, Ing. Radomír Kuba, Ing. Václav Urban, Ing. Tibor Macík 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-22-1/23 

zodpovídá: Iva Peitlová 

termín: 2. 3. 2023 

V 16:14:00 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "P" (navrhovatel: "Tibor Macík") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace z Dotačního programu na podporu kultury, 

vzdělávání a volnočasových aktivit – jednorázové akce 2023 a uzavření příslušné smlouvy se 

žadatelem, kterým je Spolek přátel umění, z.s., IČ: 26545772, se sídlem ZUŠ Jeseník, 28.října 873/2, 

790 01 Jeseník, ve výši 60.000,- Kč na akci: Oslavy 75 let ZUŠ Jeseník. 

Hlasování 

pro: 

(21) Bc. Miroslav Táborský, Bc. Tereza Vodáková, Ing. Jana Konvičková, Ing. Eva Jedličková, Ing. Tibor Macík, Mgr. Romana 

Grosičová Bráblíková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Tomáš Vlazlo, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Mgr. Martina 

Seidlerová, Jiří Jelínek, Roman Kaderka, Ing. Dagmar Ponechalová, Jiří Šarman, Jiří Juráš, Bc. Vendula Sukupová, Vít Kocuba, 

Václav Dvořák dipl. um., Lubomír Věstinský, Ing. Radomír Kuba, Ing. Václav Urban 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-23-1/23 

zodpovídá: Iva Peitlová 

termín: 2. 3. 2023 

V 16:14:23 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "Q" (navrhovatel: "Tibor Macík") v tomto 

znění: 
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Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace a uzavření příslušné smlouvy s žadatelem o 

individuální dotaci na podporu kultury a vzdělávání 2023, kterým je příspěvková organizace Krytý 

bazén Česká Ves, IČ: 71239545, se sídlem Jánského 534, 790 81 Česká Ves, ve výši 485.000,- Kč na 

celoroční provoz. 

Hlasování 

pro: 

(20) Jiří Šarman, Bc. Miroslav Táborský, Vít Kocuba, Roman Kaderka, Ing. Eva Jedličková, Ing. Jana Konvičková, Bc. Tereza 

Vodáková, Ing. Václav Urban, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Jiří Juráš, Mgr. Martina Seidlerová, Jiří Jelínek, Mgr. Bc. 

Zdeňka Blišťanová, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Tomáš Vlazlo, Václav Dvořák dipl. um., Bc. Vendula Sukupová, Ing. 

Radomír Kuba, Lubomír Věstinský, Ing. Tibor Macík 

proti (0) 

zdržel se: (1) Ing. Dagmar Ponechalová 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-24-1/23 

zodpovídá: Iva Peitlová 

termín: 2. 3. 2023 

V 16:14:46 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "R" (navrhovatel: "Tibor Macík") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace a uzavření příslušné smlouvy s žadatelem o 

individuální dotaci na podporu kultury a vzdělávání 2023, kterým je Junák – český skaut, středisko 

Slunce Jeseník, IČ: 68911891, se sídlem Seifertova 661, 790 01 Jeseník, ve výši 65.000,- Kč na 

zajištění celoroční činnosti. 

Hlasování 

pro: 

(21) Ing. Jana Konvičková, Bc. Miroslav Táborský, Roman Kaderka, Jiří Juráš, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Vít 

Kocuba, Ing. Tibor Macík, Bc. Tereza Vodáková, Ing. Václav Urban, Jiří Jelínek, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Tomáš 

Vlazlo, Lubomír Věstinský, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Mgr. Martina Seidlerová, Václav Dvořák dipl. um., Ing. Dagmar 

Ponechalová, Bc. Vendula Sukupová, Ing. Eva Jedličková, Jiří Šarman, Ing. Radomír Kuba 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-25-1/23 

zodpovídá: Iva Peitlová 

termín: 2. 3. 2023 

V 16:15:10 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "S" (navrhovatel: "Tibor Macík") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace a uzavření příslušné smlouvy s žadatelem o 

individuální dotaci na podporu kultury a vzdělávání 2023,  kterým je Sudetikus, z.s., IČ: 04678311, 

se sídlem Sládkova 359/3, 790 01 Jeseník, ve výši 65.000,- Kč na celoroční činnost. 
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Hlasování 

pro: 

(20) Ing. Tibor Macík, Bc. Tereza Vodáková, Ing. Jana Konvičková, Bc. Miroslav Táborský, Roman Kaderka, Mgr. Bc. Zdeňka 

Blišťanová, Lubomír Věstinský, Václav Dvořák dipl. um., Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Eva Jedličková, Mgr. 

David Dvořák LL.M., Ph.D., Jiří Šarman, Vít Kocuba, Jiří Jelínek, Ing. Dagmar Ponechalová, Bc. Vendula Sukupová, Jiří Juráš, 

Ing. Václav Urban, Tomáš Vlazlo, Ing. Radomír Kuba 

proti (0) 

zdržel se: (1) Mgr. Martina Seidlerová 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-26-1/23 

zodpovídá: Iva Peitlová 

termín: 2. 3. 2023 

V 16:15:31 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "T" (navrhovatel: "Tibor Macík") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace a uzavření příslušné smlouvy s žadatelem o 

individuální dotaci v sociální oblasti, kterým je organizace MRC Krteček Jeseník z. s. IČ:26657821, 

se sídlem Kostelní 142/5, 790 01 Jeseník, ve výši 90.000,-Kč na dofinancování projektu Podpora a 

rozvoj rodičovství. 

Hlasování 

pro: 

(21) Roman Kaderka, Bc. Miroslav Táborský, Jiří Jelínek, Ing. Jana Konvičková, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. Martina 

Seidlerová, Ing. Tibor Macík, Jiří Juráš, Vít Kocuba, Lubomír Věstinský, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Bc. Vendula 

Sukupová, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Václav Dvořák dipl. um., Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Ing. Eva Jedličková, Ing. 

Dagmar Ponechalová, Ing. Václav Urban, Tomáš Vlazlo, Jiří Šarman, Ing. Radomír Kuba 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-27-1/23 

zodpovídá: Iva Peitlová 

termín: 2. 3. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:15:56 

9. Informace o činnosti TSJ (bod číslo 9) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:16:01 (zvuk. záznam 1:15:06 - 1:48:20) 

Diskuze zahájena v 16:16:01 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod. 

Václav Dvořák dipl. um. - ze strany města přišla zpráva, že se bude vypínat veřejné osvětlení z důvodu 

úspor, ale k ničemu takovému nedošlo. Momentálně není nikde uvedený ceník pronájmu sportovní haly na 

rok 2023.  
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Tomáš Vlazlo - k vypínání osvětlení bylo přijato usnesení RM koncem r. 2022. K tomuto záměru nás vedla 

snaha uspořit peníze za energie. Nicméně vypínání je složité z důvodu okruhů, ve kterých je V. O. umístěno, 

navíc nesouhlasné stanovisko předložila komise pro bezpečné město a v podobném duchu se vyjádřila i 

PČR. Pohyb občanů ve městě je také jiný ve všední dny a o víkendech. Velkou roli v tomto hraje také dotace 

na výměnu V. O., jež proběhne u necelých 400 svítidel na jaře. Problematika je tedy nadále rozpracovaná, 

primární je pro nás bezpečnost a komfort občanů.  

Mgr. Patrik Pavlíček - ceník na stránkách sportovišť je stále platný, nedopatřením tam zůstal vyvěšen se 

špatným datem, nový ceník bude od 1. 3. 2023.  

Jiří Juráš - žádal jsem o analýzu dokumentů, na základě kterých byla podána žaloba na bývalé členy 

představenstva TSJ. Byl jsem odkázán na současné představenstvo, nicméně p. předseda představenstva mě 

odkázal zpět na valnou hromadu s vysvětlením, že představenstvo není oprávněno tyto dokumenty 

poskytnout a valná hromada tyto dokumenty má k dispozici. Existuje tedy analýza, na základě které 

byla žaloba podána? Důvodová zpráva je velmi stručná a nic neříkající, chybí mi tam např. náklady na zimní 

údržbu apod.  

Ing. Václav Urban- souhlasím s vylepšením zpráv o činnosti, které by mohly být obsáhlejší. Co se týká 

požadované analýzy, osobně žádnou nemám. Podání žaloby je od počátku v kompetenci představenstva 

společnosti a stejně tak další kroky týkající se odvolání apod. Po zamítnutí dovolání NS je proces ukončen, a 

nyní přichází čas řešit výsledky s představenstvem.  

Tomáš Vlazlo – nedomnívám se, že by p. Juráš jako zastupitel tyto dokumenty od představenstva dostat neměl. 

TSJ jsou městská společnost, a právě proto jako valná hromada tyto dokumenty chceme v kompletní podobě, 

abychom s nimi mohli následně seznámit i zastupitele 

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - byla to pravomoc představenstva, valná hromada do toho nezasahovala. Právě 

proto, že chceme kompletně všechny materiály a podklady, svoláváme mimořádnou valnou hromadu, aby 

nám představenstvo všechno předložilo.  

Ing. Dagmar Ponechalová - chtěla bych uvést na pravou míru, že částka necelých 27 mil. Kč se netýkala 

pouze wellness, ale rekonstrukce celé budovy, včetně zázemí pro venkovní koupaliště a dalších rekonstrukcí 

objektu. Na skutečnost, že žaloba byla podaná špatně, bylo upozorněno už při prvoinstančním soudu. TSJ i 

přesto podaly odvolání, následně dovolání, což stálo další peníze. Valná hromada na to byla upozorněna, ale 

nijak v tomto nekonala. V dopise od TSJ ze dne 7. 12. 2020 je uvedeno, že k požadavku zastupitele města na 

poskytnutí právní analýzy sdělují, že výstupy z právní analýzy jsou převedeny do textu žaloby. Lze se tedy 

domnívat, že tato právní analýza existuje, a proto prosím o její poskytnutí všem zastupitelů. Dále prosím o 

vysvětlení, proč, i přes navýšení ceníku, je wellness nejlevnější v okolí. 

Mgr. Patrik Pavlíček - ceník se upravoval na úroveň cen konkurence, konkrétně wellness v lázních ve 

Slunném Dvoře.  

Bc. Miroslav Táborský - v DZ mi chybí také ekonomická stránka TSJ.  

Mgr. Pavlíček - Je to zpráva o činnosti od posledního ZM, které proběhlo v polovině prosince. Podklady pro 

toto jednání se odevzdávaly v pondělí 6. 2. 2023. Informaci o zamítnutí dovolání jsme se dozvěděli až v 

úterý 7. 2. 2023, proto tyto skutečnosti ve zprávě nejsou. Stejně tak změny, které proběhly na pohřební 

službě, se udály až po odevzdání zprávy. Předběžné výsledky hospodaření ještě neuvádíme, jelikož ještě 

není dokončeno zaúčtování z r. 2022.  

Jiří Juráš - předpokládám, že mnou požadovaná analýza obsahuje i možná rizika související s podáním 

žaloby, a to včetně možných nákladů. Valná hromada měla zakročit již po první instanci.  

Ing. Václav Urban - veškeré kroky byly v kompetenci představenstva a z pozice člena valné hromady jsem 

neviděl důvod zasahovat.  

Tomáš Vlazlo - v zákoně o obchodních korporacích je jasně řečeno, co je obchodní a strategické vedení 

společnosti a jaké v tomto mají orgány společnosti pravomoci.  
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Ing. Tibor Macík - soud neřekl, že žádná škoda nevznikla, ale pouze, že žalovaní za to nemohou nést plnou 

zodpovědnost. Primární je, že tady máme společnost, která investovala bezmála 30 mil. Kč do investice, 

která generuje 1, 5 mil. Kč ztrátu ročně, aniž by měla zajištěné financování této ztráty.  

Jiří Juráš - je nutné podotknout, že valná hromada i zastupitelstvo záměr vybudování wellness schválilo.  

Bc. Miroslav Táborský - rozhodnutí soudu je jasné. Byl jsem na 5 ze 6 jednání a udivuje mne, že se nikdo z 

vedení města a kromě jednoho člena představenstva ani z vedení TSJ soudu neúčastnil. 

Zastupitelstvo bere materiály předložené k bodu č. 9 - Informace o činnosti TSJ na vědomí. 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:49:15 

10. Pozvánka na valnou hromadu - Vak - Vodovody a kanalizace Jesenicka a.s. 

(bod číslo 10) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 16:49:46 (zvuk. záznam 1:48:51 - 1:56:40) 

Diskuze zahájena v 16:49:46 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod. Na základě jednání s akcionáři navrhuji protinávrh, který 

bude spočívat v tom, že odměna zůstane dosavadních 5 000 Kč.  

Tomáš Vlazlo - chtěl bych informovat zastupitele, že jsem rezignoval na funkci člena představenstva 

společnosti Vodovody a kanalizace Jesenicka a. s.  

V 16:56:24 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města ukládá delegovanému zástupci města a jeho náhradníkovi na valné hromadě 

společnosti Vak - Vodovody a kanalizace Jesenicka, a. s., IČO 65138066,  konané dne 01. 03. 2023, 

navrhnout nominaci pana Lubomíra Věstinského na výkon funkce člena dozorčí rady společnosti a 

hlasovat pro jeho/její zvolení se vznikem členství v dozorčí radě od 6. 3. 2023. 

Hlasování 

pro: 

(19) Vít Kocuba, Bc. Miroslav Táborský, Jiří Jelínek, Bc. Tereza Vodáková, Mgr. Martina Seidlerová, Ing. Tibor Macík, Mgr. 

Romana Grosičová Bráblíková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Ing. Václav Urban, Václav Dvořák dipl. um., Mgr. Bc. 

Zdeňka Blišťanová, Jiří Šarman, Roman Kaderka, Ing. Dagmar Ponechalová, Bc. Vendula Sukupová, Tomáš Vlazlo, Ing. Jana 

Konvičková, Jiří Juráš, Ing. Eva Jedličková 

proti (0) 

zdržel se: (2) Ing. Radomír Kuba, Lubomír Věstinský 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-28-1/23 

zodpovídá: Lenka Vinklerová 

termín: 1. 3. 2023 

V 16:56:54 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 
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Zastupitelstvo města ukládá delegovanému zástupci města a jeho náhradníkovi na valné hromadě 

společnosti Vak - Vodovody a kanalizace Jesenicka, a. s., IČO 65138066, konané dne 01. 03. 2023, 

hlasovat 

pro zvolení jednoho člena dozorčí rady navrženého akcionářem obec Bělá pod Pradědem, 

pro zvolení jednoho člena dozorčí rady navrženého akcionářem obec Česká Ves, 

pro zvolení jednoho člena dozorčí rady navrženého akcionářem obec Hradec-Nová Ves, 

pro zvolení jednoho člena dozorčí rady navrženého akcionářem obec Písečná, 

a to u všech se vznikem členství v dozorčí radě od 6. 3. 2023. 

Hlasování 

pro: 

(21) Ing. Jana Konvičková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Jiří Jelínek, Bc. Tereza Vodáková, Ing. Dagmar Ponechalová, 

Roman Kaderka, Ing. Václav Urban, Mgr. Martina Seidlerová, Ing. Tibor Macík, Václav Dvořák dipl. um., Mgr. Romana 

Grosičová Bráblíková, Lubomír Věstinský, Bc. Miroslav Táborský, Ing. Radomír Kuba, Jiří Juráš, Bc. Vendula Sukupová, Vít 

Kocuba, Tomáš Vlazlo, Ing. Eva Jedličková, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Jiří Šarman 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-29-1/23 

zodpovídá: Lenka Vinklerová 

termín: 1. 3. 2023 

V 16:57:21 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PC1" (navrhovatel: "V. Urban") v 

tomto znění: 

Zastupitelstvo města ukládá delegovanému zástupci města a jeho náhradníkovi na valné hromadě 

společnosti Vak - Vodovody a kanalizace Jesenicka, a. s., IČO 65138066, konané dne 01. 03. 2023, 

předložit valné hromadě návrh hlasovat pro schválení Smlouvy o výkonu funkce (dále jen 

„Smlouva“) uzavřené mezi společností Vak - Vodovody a kanalizace Jesenicka, a. s., IČO 65138066 a 

jednotlivými, do funkce s účinností ode dne 6. 3. 2023 (včetně) zvolenými, členy dozorčí rady 

společnosti. 

Hlasování 

pro: 

(21) Ing. Václav Urban, Ing. Jana Konvičková, Mgr. Martina Seidlerová, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Bc. Vendula Sukupová, 

Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Roman Kaderka, Vít Kocuba, Ing. Radomír Kuba, Bc. Tereza Vodáková, Lubomír 

Věstinský, Ing. Eva Jedličková, Václav Dvořák dipl. um., Ing. Dagmar Ponechalová, Ing. Tibor Macík, Mgr. David Dvořák 

LL.M., Ph.D., Bc. Miroslav Táborský, Jiří Šarman, Tomáš Vlazlo, Jiří Juráš, Jiří Jelínek 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-30-1/23  

Protinávrh byl přijat. O původním navrženém usnesení již hlasováno nebylo.  

zodpovídá: Lenka Vinklerová 

termín: IHNED (1. 3. 2023) 
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Projednávání bodu bylo ukončeno v 16:57:35 

V 16:57:51 Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová podal procedurální návrh na přerušení jednání. 

Jednání přerušeno 16.02.2023 v 16:57:57 

Jednání obnoveno 16.02.2023 v 17:08:35 

11. Prodej objektu hotelu Slovan (bod číslo 11) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:08:40 (zvuk. záznam 2:07:45 - 2:24:27) 

Diskuze zahájena v 17:08:40 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod. 

Mgr. Martina Seidlerová -  proč není možné prostory dále pronajímat? Nebylo by dobré spolupracovat s 

realitní kanceláří, která ví, jak takový druh realit nabízet? 

Ing. Václav Urban - souhlasím, že záměr takového typu si zaslouží odborníka. Současný pronajímatel bude 

hotel provozovat ještě cca rok a 4 měsíce. V minulém volebním období se několikrát diskutovalo, jaké kroky 

se budou činit, a rozhodlo se o zveřejnění záměru prodat objekt.  

Ing. Jana Konvičková - jakým způsobem se to bude řešit, když má nájemce smlouvu až do roku 2024? 

Mgr. Ondřej Wind - variant je více. Současný nájemce je ochoten přistoupit na dohodu.  

Ing. Dagmar Ponechalová -  jak je myšleno sjednání práva zpětného odkupu za předpokladu, že nabyvatel 

nedodrží kritéria. Bude město na tento odkup alokovat prostředky? 

Ing. Václav Urban - pokud tato situace nastane, není nikde řečeno, že se s budoucím vlastníkem nelze 

dohodnout jinak. 

Ing. Jana Konvičková - vzhledem ke stavu budovy MěÚ na ul. Tovární se jeví jako možnost v případě, kdy 

se hotel Slovan nepodaří prodat, přesunout kanceláře do těchto prostor.  

Ing. Václav Urban- od počátku projektu na budově IPOS se počítá s přesunutím zaměstnanců z ul. Tovární 

právě na IPOS. Budova hotelu je záložní varianta, nicméně je třeba brát v potaz, že budova je dispozičně 

opravdu upravena na hotel a byly by nutné velké stavební zásahy. Každopádně varianta startovacích bytů, 

kanceláří apod. je pořád další z možností v případě, kdy se hotel prodat nepodaří.  

Ing. Radomír Kuba - nepreferoval bych na náměstí sociální byty apod.  

Tomáš Vlazlo - jedná se o budovu, nad kterou by město nemělo ztrácet kontrolu, jelikož může generovat 

život na náměstí. Jak p. Konvičková uvedla, bude nutné řešit otázku městské budovy na ul. Tovární, která 

navíc na budovu hotelu navazuje.  

Bc. Miroslav Táborský - vzhledem k cenám ostatních projektů mi cena připadá neadekvátní.  

Ing. Václav Urban - Cena v usnesení je cena vyvolávací.  

V 17:24:47 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města ruší zveřejněný záměr města prodat pozemek parc. č. 431 o výměře 1050 m2, 

jehož součástí je stavba s čp. 22, 23, 24, stavba ubytovacího zařízení, včetně movitého vybavení, a 

část o výměře 812 m2 z pozemku parc. č. 439/1, vše v k.ú. Jeseník, který byl schválen usnesením č. 

733 dne 16.6.2022. 
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Hlasování 

pro: 

(21) Jiří Jelínek, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Ing. Jana Konvičková, Václav Dvořák dipl. um., Ing. Eva Jedličková, Ing. 

Tibor Macík, Roman Kaderka, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Ing. Václav Urban, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Jiří Juráš, 

Bc. Vendula Sukupová, Mgr. Martina Seidlerová, Tomáš Vlazlo, Bc. Tereza Vodáková, Bc. Miroslav Táborský, Ing. Dagmar 

Ponechalová, Lubomír Věstinský, Vít Kocuba, Jiří Šarman, Ing. Radomír Kuba 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-31-1/23 

zodpovídá: Jaroslava Hajdová 

termín: 2. 3. 2023 

V 17:25:15 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "B" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje zveřejnění záměru města prodat pozemek parc. č. 431 o výměře 1050 

m2, jehož součástí je stavba s čp. 22, 23, 24, stavba ubytovacího zařízení, včetně movitého vybavení, a 

část o výměře 812 m2 z pozemku parc. č. 439/1, vše v k.ú. Jeseník, za těchto podmínek: 

a)minimální kupní cena musí činit 32.700.000 Kč, 

b)kupující musí doložit doklad o provozování obdobného zařízení s obdobnou úrovní poskytovaných 

služeb (hotel) po dobu minimálně tří let v posledních deseti letech, 

c)kupující musí provozovat nemovitost jako hotel po dobu 10 let od nabytí vlastnického práva, 

d)kupní smlouva bude obsahovat ujednání výhrady práva zpětné koupě, jako práva věcného, 

zřízeného na dobu 10 let od nabytí vlastnického práva k předmětu koupě pro případ, že kupující 

poruší závazek provozování předmětu koupě jako hotel po dobu deseti let od nabytí vlastnického 

práva, 

e)kupní smlouva bude obsahovat ujednání o zřízení předkupního práva k nemovitým věcem pro 

město Jeseník, jako práva věcného, 

f)kupující nesmí být dlužníkem města Jeseník, 

g)kupující nesmí mít daňové nedoplatky u místně příslušného finančního úřadu, 

h) náklady spojené s prodejem nemovitosti uhradí kupující – zejména znalecký posudek, 

geometrický oddělovací plán a správní poplatek za podání návrhu na zahájení řízení o povolení 

vkladu vlastnického práva do katastru nemovitostí. 

Hlasování 

pro: 

(17) Tomáš Vlazlo, Ing. Václav Urban, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Ing. Jana Konvičková, Jiří Jelínek, Ing. Tibor Macík, Bc. 

Tereza Vodáková, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Václav Dvořák dipl. um., Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Mgr. 

Martina Seidlerová, Roman Kaderka, Ing. Radomír Kuba, Jiří Šarman, Jiří Juráš, Lubomír Věstinský, Ing. Eva Jedličková 

proti (1) Vít Kocuba 

zdržel se: (3) Ing. Dagmar Ponechalová, Bc. Miroslav Táborský, Bc. Vendula Sukupová 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-32-1/23 

zodpovídá: Jaroslava Hajdová 
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termín: 2. 3. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:25:22 

12. Prodej pozemku ul. Krameriova (bod číslo 12) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:25:25 (zvuk. záznam 2:24:30 - 2:27:30) 

Diskuze zahájena v 17:25:25 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod.  

V 17:28:18 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemkové parcely č. 1749/4 o výměře 908 m2 v k.ú. Jeseník, 

kupujícímu XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX, Jeseník, za kupní cenu pozemku 630 Kč/m2. 

Hlasování 

pro: 

(21) Jiří Juráš, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Václav Dvořák dipl. um., Mgr. Bc. 

Zdeňka Blišťanová, Roman Kaderka, Ing. Radomír Kuba, Jiří Jelínek, Vít Kocuba, Bc. Tereza Vodáková, Ing. Dagmar 

Ponechalová, Tomáš Vlazlo, Ing. Tibor Macík, Bc. Miroslav Táborský, Ing. Václav Urban, Bc. Vendula Sukupová, Ing. Jana 

Konvičková, Mgr. Martina Seidlerová, Lubomír Věstinský, Jiří Šarman, Ing. Eva Jedličková 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-33-1/23 

zodpovídá: Jaroslava Hajdová 

termín: 2. 3. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:28:25 

13. Prodej částí pozemku u domu čp. 1162, ul. Lipovská (bod číslo 13) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:28:29 (zvuk. záznam 2:27:34 - 2:29:33) 

Diskuze zahájena v 17:28:29 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod. 

V 17:30:20 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje prodej části pozemku o výměře  16 m2 z pozemkové parcely č. 2406/1 

v k.ú. Jeseník, který je dle dosud nezapsaného geometrického plánu č. 6981-23/2022 označený jako 

nově vzniklá pozemková parcela č. 2406/32 o výměře 16 m2 v k.ú. Jeseník, dále části pozemku o 

výměře  8 m2 z pozemkové parcely č. 2406/1 v k.ú. Jeseník, který je dle dosud nezapsaného 
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geometrického plánu č. 6981-23/2022 označený jako nově vzniklá pozemková parcela č. 2406/33 

o výměře 8 m2 v k.ú. Jeseníka kupujícímu Společenství vlastníků jednotek domu, Lipovská 1162, 

JESENÍK, IČO 109 85 026, se sídlem Lipovská 1162/40, 790 01 Jeseník, za kupní cenu 1.500 Kč/m2. 

Hlasování 

pro: 

(21) Bc. Miroslav Táborský, Roman Kaderka, Ing. Jana Konvičková, Vít Kocuba, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Mgr. 

Bc. Zdeňka Blišťanová, Mgr. Martina Seidlerová, Lubomír Věstinský, Ing. Tibor Macík, Bc. Tereza Vodáková, Jiří Jelínek, Ing. 

Václav Urban, Ing. Eva Jedličková, Jiří Šarman, Ing. Radomír Kuba, Tomáš Vlazlo, Ing. Dagmar Ponechalová, Václav Dvořák 

dipl. um., Jiří Juráš, Bc. Vendula Sukupová, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D. 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-34-1/23 

zodpovídá: Jaroslava Hajdová 

termín: 2. 3. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:30:28 

14. Směna částí pozemků, ul. Růžová (bod číslo 14) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:30:31 (zvuk. záznam 2:29:36 - 2:31:26) 

Diskuze zahájena v 17:30:31 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod. 

V 17:32:14 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města schvaluje směnu části pozemku o výměře 18 m2 z parc. č. 1318/11 v k.ú. Jeseník 

a vlastnictví XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX, 

Havlíčkův Brod, za část pozemku o výměře 18 m2 z parc. č. 1318/19 v k.ú. Jeseník a vlastnictví města 

Jeseník, za účelem vybudování parkovací plochy ze zatravňovacích tvárnic k domu čp. 431, 

ul. Růžová. 

Hlasování 

pro: 

(21) Ing. Jana Konvičková, Bc. Miroslav Táborský, Jiří Jelínek, Roman Kaderka, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Tomáš 

Vlazlo, Ing. Václav Urban, Jiří Juráš, Václav Dvořák dipl. um., Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Jiří Šarman, Bc. Tereza 

Vodáková, Ing. Radomír Kuba, Lubomír Věstinský, Bc. Vendula Sukupová, Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Ing. Dagmar 

Ponechalová, Ing. Tibor Macík, Mgr. Martina Seidlerová, Vít Kocuba, Ing. Eva Jedličková 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-35-1/23 

zodpovídá: Jaroslava Hajdová 
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termín: 2. 3. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:32:21 

15. Pozemky ve vlastnictví ČR-ÚZSVM (bod číslo 15) 

Předkladatel: Ing. Václav Urban 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:32:25 (zvuk. záznam 2:31:30 - 2:33:15) 

Diskuze zahájena v 17:32:25 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

Ing. Václav Urban - představil projednávaný bod. 

V 17:34:03 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Václav Urban") v tomto 

znění: 

Zastupitelstvo města ukládá oddělení majetku písemně sdělit České republice - Úřadu pro 

zastupování státu ve věcech majetkových, územní pracoviště Ostrava, odbor odloučené pracoviště 

Šumperk nezájem města Jeseník o pozemkové parcely č. 671/2 a č. 915/2, obě v k.ú. Bukovice 

u Jeseníka. 

Hlasování 

pro: 

(21) Roman Kaderka, Bc. Miroslav Táborský, Mgr. David Dvořák LL.M., Ph.D., Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, Lubomír 

Věstinský, Mgr. Romana Grosičová Bráblíková, Bc. Tereza Vodáková, Ing. Tibor Macík, Jiří Jelínek, Ing. Eva Jedličková, Mgr. 

Martina Seidlerová, Ing. Jana Konvičková, Václav Dvořák dipl. um., Jiří Juráš, Tomáš Vlazlo, Ing. Radomír Kuba, Vít Kocuba, 

Ing. Dagmar Ponechalová, Bc. Vendula Sukupová, Ing. Václav Urban, Jiří Šarman 

proti (0) 

zdržel se: (0) 

nehlasoval: (0) 

 

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-36-1/23 

zodpovídá: Jaroslava Hajdová 

termín: 2. 3. 2023 

Projednávání bodu bylo ukončeno v 17:34:10 

16. Různé (bod číslo 16) 

Předkladatel: Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová 

Projednávání bodu bylo zahájeno v 17:34:13 (zvuk. záznam 2:33:18 - 2:59:14) 

Diskuze zahájena v 17:34:13 

K tomuto bodu se vyjádřili: 

p. Robert Hakl - občan města - 6x byl na městském kluzišti a ani jednou nebyl led dostatečně upraven. 

Jakožto člen hokejového klubu měli rezervace od pondělí do pátku a v neděle, kdy dohromady mohli 

zaplatit kluzišti 250 tis. Kč. Hokej byl znemožněn, jelikož dle slov správce led ničí a následně se na něm 

nedá bruslit. Ze strany obsluhy byl přístup velmi negativní, nebyl připravený led, obsluha byla neochotná. 3. 

1. nám bylo bruslení opět zrušeno, ačkoliv se normálně bruslilo a bylo 0,2 studně nad nulou. Obsluha 

argumentovala nevhodnými klimatickými podmínkami.  
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Mgr. Patrik Pavlíček - dne 3. 1. bylo kluziště mimo provoz z důvodu reklamace závady na rolbě. Bohužel 

reklamací je více, ne vše funguje jak má, a to se nepříznivě projevuje na kvalitě ledu. Jsou problémy s 

chlazením, stoupají teploty, a proto jsme byli nuceni přijmout opatření, abychom udrželi kluziště v provozu 

minimálně do doby, kdy budou v okrese jarní prázdniny, a proto se zrušil večerní hokej. Právě při hokeji 

dostává led nejvíce zabrat. Po třech hokejových utkáních přes víkend se ledová vrstva oslabila natolik, že 

byla pouze 1cm nad základní plastovou plochou, přitom standard jsou 3 - 4 cm. Z tohoto důvodu se rušily 

některé hokeje už před dvěma týdny.  

Ing. Tibor Macík -  kluzištěm se jako aktivní hokejista a člen výkonného výboru nově vzniklého hokejového 

oddílu aktivně zabývám. Jaká je tedy příčina toho, že v Jeseníku je kluziště v takovém stavu, přestože ve 

Zlatých Horách kluziště funguje i přes stejné klimatické podmínky? 

Mgr. Patrik Pavlíček - stav je takový, že v některých místech je vrstva ledu 1 cm a v jiných 3- 4 cm, do té 

doby byla plocha v pořádku i přes vysoké teploty např. na Nový rok. V průběhu ledna došlo zřejmě ke 

zvrásnění, je tam nerovnost, která při pokládce ledu nebyla. Je to předmětem reklamace, dále máme 

reklamaci na rolbu a chlazení.  Do doby vyřešení těchto reklamací máme jedinou možnost, a to rozpustit led, 

ale v současných klimatických podmínkách už nový led nevytvoříme. Jedna z možností, jak tomu 

předcházet v budoucnu, je změna povrchu, který je položen právě ve Zlatých Horách. 

Ing. Václav Urban - do velké míry by spoustu nepříznivých vlivů na led eliminovalo zastřešení, které se 

nyní projektuje se zázemím.  

Jiří Juráš - podávalo město žádost o dotaci v oblasti cestovního ruchu na MMR a Olomoucký kraj? 

Neplánuje se výměna městských stánků na náměstí? 

Ing. Markéta Bartáková - nepodávalo. Nenašli jsme žádný vhodný dotační titul.  

Ing. Václav Urban - v rozpočtu je schválená částka vyčleněná na obměnu stánků na náměstí. K obměně tedy 

dojde.  

Bc. Miroslav Táborský - kromě pozvánky na valnou hromadu Vak - Vodovody a kanalizace Jesenicka a. s. 

nejsou žádné podkladové materiály o činnosti společnosti. Zvýšilo se vodné a stočné, ačkoli se snížilo DPH. 

Co to odůvodňuje? V jakém stavu je úpravna vody? 

Ing. Václav Urban- na prosincovém zasedání byla informace o činnosti, kde byla mimo jiné analýza 

vodného a stočného. Je tam promítnuta i úpravna, celkově je nárůst o 15 Kč, což je 18%, jelikož veškeré 

vstupy, energie, včetně mezd zaměstnanců šly nahoru. Veškeré vodárny po celé republice zdražovaly vodné 

a stočné o 15- 30%. Úpravna v Adolfovicích je dokončena, běží tam normální provoz, ladí se drobnosti co 

se týká technologie.  

Jiří Juráš- požádal, zda by na zasedání mohl být přítomen alespoň jeden člen představenstva TSJ.  

p. Robert Hakl - upozornil, že problém je, že po bruslení je led pouze zbroušen, ale není tam vytvořená 

potřebná nová vrstva. Po celou dobu večerního bruslení není navíc přítomen žádný pracovník, což není 

dobře z bezpečnostního hlediska.  

Ing. Václav Urban - vnímáme všechna pochybení a budeme pracovat na nápravě.  

Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová - pozvala všechny přítomné na městský bál, který se bude konat 25. 3. 2023 a 

ukončila zasedání.  

  

Jednání ukončeno 16.02.2023 v 18:00:20 
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Ověřeno ověřovateli: 

1)   21. 2. 2023 07:41 Jiří Šarman, v. r.     

2)   21. 2. 2023 09:14 
Mgr. David Dvořák LL.M., 

Ph.D., v. r. 
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Starosta(ka): 
  

 Mgr. Bc. Zdeňka Blišťanová, 

v. r. 

Místostarosta(ka): 
    

  

  

 

http://www.usneseni.cz/
http://www.usneseni.cz/

